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Grajewo,  maj 2017 r. 



 
Protokół Nr 28/17 z dnia  23 maja 2017 roku 

 
z posiedzenia połączonych stałych Komisji Rady Miasta tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Rodziny, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta, Komisji Gospodarki 

Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady 

Miasta Grajewo, odbytego w dniu 23 maja 2017 roku. Miejsce posiedzenia  - sala 

konferencyjna Urzędu Miasta Grajewo (ul. Strażacka 6A - 19-200 Grajewo).  

Posiedzeniu przewodniczył – Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku 

Publicznego Rady Miasta Grajewo 

Godz. rozpoczęcia – 9.00 

Godz. zakończenia – 12.30 

Stan liczbowy członków Komisji - 20 radnych 

Obecnych – 20 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie trzech Komisji w składzie:  

1.Babul Tomasz 

2.Boć Edward  

3.Cebeliński Tomasz 

4.Chełmińska Scholastyka 

5.Chiliński Ryszard 

6.Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa 

7. Dembiński Wiesław Janusz 

8.  Fadrowski Zbigniew 

9.  Fidura Jerzy 

 10.Formejster Wojciech Szczepan 



11. Grabowska Wioleta 

12. Maleszewski Wojciech Dariusz 

13. Mścichowski Andrzej 

 14. Niewiarowski Andrzej 

 15. Opara Anna 

 16. Paszkowski Tomasz 

 17.Podlaski Kazimierz 

 18.Purwin Daniel 

 19.Stefańska Monika 

 20.Stuchła Marcin  

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./ 

Goście: / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./. 

Ad 1/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji :  

1/ Pan Kazimierz Podlaski - przewodniczący Komisji Budżetu....RM 

2/ Pani Monika Stefańska – przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

3/ Pan Andrzej Niewiarowski–  przewodniczący Komisji Gospodarki...RM 

 spośród siebie wyłonili na przewodniczącego obrad: 

pana Andrzeja Niewiarowskiego -  przewodniczącego Komisji  Gospodarki..…..RM. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie przybyłe 

osoby. Stwierdził, że na stan 20 radnych/członków trzech Komisji, aktualnie w posiedzeniu 

bierze udział 17, co stanowi  o prawomocności obrad ( quorum). 

Ad 2. /- Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji/. 

/ Porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad 

Poprzez odczytanie przedstawił następujący porządek obrad połączonych Komisji Rady 

Miasta: 

1. Otwarcie posiedzenia. 



2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Konsultacje społeczne w terenie dotyczącym rewitalizacji Grajewa (spacer studyjny po 

wyznaczonym do rewitalizacji obszarze). 

4. Rozpatrzenie skargi mieszkańców ulicy 23 Stycznia w Grajewie - wypracowanie opinii. 

5. Informacja na temat stanu przygotowań do obchodów „Dni Grajewa 2017”. 

6. Ocena pracy jednostek oświatowych podległych Miastu Grajewo za I semestr roku 

szkolnego 2016/2017 (administracyjna i merytoryczna). 

7. Ocena efektów zajęć pozalekcyjnych dla dzieci i młodzieży w jednostkach oświatowych 

podległych Miastu Grajewo w I semestrze roku szkolnego 2016/2017. 

8. Ocena stanu sanitarnego i estetycznego Miasta z uwzględnieniem terenów zielonych. 

9. Analiza budżetu miasta za I kwartał 2017 r. 

10. Informacja na temat działalności Miejskiej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Grajewie - plany i zamierzenia do realizacji w 2017 r. 

11. Realizacja  programów zdrowotnych w mieście Grajewo. 

12. Propozycje zmian w systemie gospodarki odpadami komunalnymi na podstawie 

projektów uchwał przedstawionych na poprzednim posiedzeniu. 

13. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającym umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat;  

b) wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości stanowiących własność miasta 

Grajewo na nieruchomość stanowiącą własność Powiatu Grajewskiego;  

c) zmiany nazw ulic; 

d) nadania nazwy ulicy; 

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027;  

f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok.  



14. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie posiedzenia  

Następnie zadał pytanie, czy członkowie komisji są za rozszerzeniem porządku obrad                        

o dodatkowy punkt związany z wydaniem opinii w przedmiocie pisma skierowanego przez 

firmą Skład Stali i Materiałów Budowlanych Tadeusz Jankowski Grajewo w sprawie 

zmniejszenia wysokości podatku od nieruchomości w związku z trudną sytuacją firmy. 

Dodał, że zdaniem Wnioskodawcy przebudowa skrzyżowania przyczynia się do spadku liczby 

klientów.  

Następnie o zabranie głosu poprosił burmistrza.  

/ Pismo stanowi Zał. Nr 4 do prot./ 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Stwierdził, że to w jego kompetencji jako organu podatkowego leży podjęcie decyzji w tej 

sprawie, po czym dodał, że nie widzi przesłanek do zmniejszenia podatku dla ww. firmy. 

Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad 

Podziękował burmistrzowi za zabranie głosu, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy są inne 

uwagi lub wnioski, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w spawie przyjęcia 

porządku obrad w przedstawionej wersji.  

Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęły przedstawiony 

porządek obrad- bez zmian 

( głosowanie: 17 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji przyjętego porządku obrad.   

Ad.3 /- Konsultacje społeczne w terenie dotyczącym rewitalizacji Grajewa 

(spacer studyjny po wyznaczonym do rewitalizacji obszarze). 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym powitał sprawozdawców tematu panów 

ekspertów : Przemysława Wołaczaka , Marka Karłowskiego z Instytutu Badawczego IPC                    

z Wrocławia oraz Zbigniewa Miruńskiego z Instytutu Rozwoju Miast w Warszawie. Następnie 

zaprosił wszystkich obecny do wzięcia udziału w spacerze studyjnym moderowanym przez 

przez ww. ekspertów, którzy są odpowiedzialni za tworzenie zapisów Gminnego Programu 



Rewitalizacji Miasta Grajewo. Poinformował, że spacer studyjny do kolejny etap konsultacji 

społecznych nad założeniami do programu rewitalizacji. Celem spaceru studyjnego jest 

zebranie uwag, propozycji dotyczących potrzeb oraz możliwych kierunków działań 

rewitalizacyjnych. T 

O godz. 9.20 wszyscy zebrani/obecni na sali obrad udali się  na konsultacje 

społeczne w terenie dotyczącym rewitalizacji Grajewa (spacer studyjny po 

wyznaczonym do rewitalizacji obszarze. Trasa spaceru przebiegała po obszarze 

rewitalizacji, na którym koncentrować się będą główne działania zaplanowane                                       

w Gminnym Programie Rewitalizacji.  Zakończenie konsultacji społecznych 

nastąpiło o godz. 10.50, zaś wznowienie obrad o godz. 11.00 

 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Wznowił obrady, po czym przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad4./- Rozpatrzenie skargi mieszkańców ulicy 23 Stycznia w Grajewie -                               

wypracowanie  opinii./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Skarga zawarta w pismach złożonych w dniach 21.02.2017 r. i 20.03.2017 stanowi Zał.  Nr 

5 do prot./  

/ Wyjaśnienia burmistrza wraz   z dokumentacją w postaci decyzji RZGW oraz ksero mapki 

sytuacyjnej stanowią Zał. Nr 6 do prot./ 

- wnioskodawca tematu: skarżący/ część mieszkańców ul. 23-go Stycznia w Grajewie  

- referują: Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej UM pan Bogdan Wojsławowicz  

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że przedmiotem analizy będzie  

rozpatrzenie skargi mieszkańców ul. 23-go Stycznia Grajewa zawartej w pismach, które 

zostały złożone w dniach 21.02.2017 r. i 20.03.2017 r. Skarga zawiera zarzut nie 

podejmowania realizacji następujących przedsięwzięć: 1) przebudowy rowu 

odprowadzającego wody opadowe na odcinku od wylotu W-2 do przepustu pod ul. 23-ego 

Stycznia wraz z przebudową przepustu (pismo złożone w dn. 21.02.2017 r.), 2) zamknięcia 

ulicy 23-ego Stycznia dla ruchu pojazdów samochodowych, rozebrania przepustu pod ulicą, 

wykonanie kładki nad rowem dla ruchu pieszego, rowerów i wózków inwalidzkich (pismo 

złożone w dn. 20.03.2017 r.).  Przypomniał, że w dniu 25 kwietnia 2017 roku radni dokonali 



wizji w terenie na ul. 23-go Stycznia.  Następnie głos oddał przedstawicielowi osób 

skarżących 

Skarżący: Powiedział, że mieszkańcy/skarżący domagają się:   

2)przebudowy rowu odprowadzającego wody opadowe na odcinku od wylotu W-2 do 

przepustu pod ul. 23-ego Stycznia wraz z przebudową przepustu (pismo złożone w dn. 

21.02.2017 r.),  

2) zamknięcia ulicy 23-ego Stycznia dla ruchu pojazdów samochodowych, rozebrania 

przepustu pod ulicą, wykonanie kładki nad rowem dla ruchu pieszego, rowerów i wózków 

inwalidzkich (pismo złożone w dn. 20.03.2017 r.). 

Swoją wypowiedź obudował szerokim kontekstem merytorycznym.  

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

O ustosunkowanie się do podniesionych kwestii i zarzutów poprosił pana Bogdana 

Wojsławowicza naczelnika WGK UM. 

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK  

W odpowiedzi poinformował, że:  

1) w odniesieniu do pkt 1) - obecnie na podstawie art. 128 ustawy z dnia 18 lipca 2001 r. 

Prawo wodne  trwa postępowanie administracyjne prowadzone na wniosek Miasta przez 

Starostę Grajewskiego w sprawie udzielenia zezwolenia na odprowadzanie wód opadowych i 

roztopowych do gruntu za pośrednictwem przedmiotowego rowu. Przy wydawaniu decyzji 

organ będzie analizował ewentualne uwagi wniesione przez strony postępowania (tj. m.in. 

skarżących). Decyzja ta wykreuje nową sytuację prawną oraz określi zakres obowiązków 

Miasta i niezbędnych zabezpieczeń, których wykonanie spowoduje ograniczenie lub 

eliminację zagrożeń. 2) w odniesieniu do pkt 2) - mieszkańcy uzasadniają realizację 

postulowanych przedsięwzięć potencjalnym zagrożeniem wystąpienia podtopień                       

w przypadku nawalnych deszczy, podczas gdy wykonana w październiku 2013 roku 

dokumentacja techniczna zawiera wnioski z analizy hydrologiczno-hydraulicznej, z których 

wynika że „przepust … po wykonaniu konserwacji dolnego odcinka rowu oraz odmuleniu 

rurociągu spełnia warunki przepływu wody miarodajnej Q 1%”, a ”... przepływ miarodajny 

pochodzący od nawalnych opadów 15 minutowych odprowadzany będzie przepustem 

pracującym jako urządzenie z podtopionym wlotem i wylotem. Niezbędne do wytworzenia 

energii dla przepływu miarodajnego spiętrzenie przed przepustem wyniesie 0,95 m                          

a napełnienie całkowite wyniesie 1,67 m., obliczone napełnienie mieści się w całości                        

w korycie rowu.” –  wobec  takiego stwierdzenia należy zagrożenie uznać za znikome. 



Zwrócił uwagę, że powyższe informacje są zawarte w pismach burmistrza do rady miasta  z 

dnia 28.02.2017r. I 12.04.2017r. wraz z dołączoną dokumentacją tj. decyzją                            

Nr 725/D/NN/16 Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie oraz 

mapką sytuacyjną. 

Skarżący: ad vocem odpowiedział, że w jego ocenie to nie jest rów tylko rzeczka, po czym 

dodał, że dość często ten przepust jest zapchany. Przywołał decyzję Nr 725/D/NN/16 

Dyrektora RZGW w Warszawie, która uchyliła decyzję Starosty Grajewskiego 

odmawiającego udzielenia pozwolenia wodnoprawnego Miastu Grajewo na wprowadzenie 

do ziemi-rowu otwartego „ R-III” wód odpadowych i roztopowych pochodzących z części os. 

Półonoc, os. Parkowa i os. Centrum poprzez wylot W-2 zlokalizowany na działce nr 652 w 

rejonie ul. Dwornej i ul. Ks. Pęzy. Dodał, że Organ I instancji w uzasadnieniu swojej decyzji 

wskazał, iż w jego ocenie przeprowadzona w 2014 roku konserwacja przepustu poprzez 

odmulenie oraz wykonanie robót w obrębie rowu za przepustem doprowadziły do obniżenia 

dna rowu o ok. 40cm nie wyeliminuje zalewania działek położonych wzdłuż rowu.( zbiornika 

wód odpadowych i roztopowych  w wylotu W-2, na odcinku od wylotu do przepustu 

drogowego  na ul. 23-go Stycznia). W ocenie ww. Organu odprowadzenie wód opadowych i 

roztopowych przez wylot W-2 będzie wyrządzać szkody na działkach przylegających do 

zbiornika w ww. obszarze. W związku z tym stwierdzono, że iż nie można wydać pozwolenia 

wodnoprawnego na szczególne  korzystanie z wód które będzie powodować szkody. Organ 

wskazał, że pozwolenie wodnoprawne w analizowanym przypadku może zostać wydane z 

nałożonym obowiązkiem wykonania urządzeń zapobiegającym szkodom.  

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK  

Odpowiedział, że obecnie toczy się postępowanie w Starostwie Grajewskim i zostanie 

wydana kolejna decyzja, która prawdopodobnie uwzględni uwagi zawarte w decyzji organu 

II instancji. Należy się spodziewać, że cześć uwag skarżących zostanie uwzględniona i być 

może zostanie nałożony na Miasto Grajewo obowiązek wykonania urządzeń 

zapobiegających ewentualnym szkodom. W poprzednich kadencjach skarżący zwracał się 

kilkakrotnie o podjęcie realizacji inwestycji, które w efekcie miały wyeliminować zagrożenie 

podtopień w czasie nawalnych opadów. Wnioskował wówczas o budowę kolektora 

zastępującego rów otwarty na odcinku od wylotu W-2 do przepustu pod ul. 23-go Stycznia 

oraz o przebudowę tego przepustu. W efekcie tych wystąpień, w 2013 roku została 

wprowadzona do budżetu  miasta przedmiotowa inwestycja  i opracowana została 

dokumentacja techniczna inwestycji pn. „ Przebudowa przepustu na kanale deszczowym     



w ul. 23-go Stycznia w Grajewie” wykonana przez firmę KGE Sp. z o.o. Sp. k. z Warszawy.         

W projekcie dokonano analizy stanu istniejącego i funkcjonowania przepustu i na jej 

podstawie stwierdzono , że „ przepust...po wykonaniu konserwacji dolnego odcinka rowu 

oraz odmuleniu rurociągu spełnia warunki przepływu wody miarodajnej”. Stwierdzono 

również, że „….przepływ miarodajny pochodzący od nawalnych opadów 15 minutowych 

odprowadzany będzie przepustem pracującym jako urządzenie z podtopionym wlotem i 

wylotem. Niezbędne do wytworzenia energii dla przepływu miarodajnego spiętrzenie przed 

przepustem wyniesie 0,95% m a napełnienie całkowite wyniesie 1,67m. Obliczone 

napełnienie mieści się w całości w korycie rowu. Wobec powyższego odstąpiono od 

projektowania przebudowy przepustu  pod ul. 23-go Stycznia do przepustu przed Jez. 

Brajmura.  

Na podstawie tej dokumentacji powierzono  ZWiK w Grajewie wykonanie, na odcinku 915m 

rowu, następujących robót:  

- odmulenie i pogłębienie rowu do niwelety określonej w projekcie, 

- poszerzenie dna rowu, 

-uformułowanie skarp rowu dostosowując do nowych parametrów rowu 

Skarżący: ad vocem zarzucił przedmówcy kłamstwa oraz stwierdził, że wykonane roboty 

nie rozwiązały problemu.  

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Oznajmił, że podnoszone fakty i zarzuty niczego nie wnoszą w sprawie ponieważ zostały 

one  opisane w pismach skarżących oraz w wyjaśnieniach burmistrza. 

Następnie  przypomniał, że  zgodnie z opisem zawartym w dokumentacji technicznej 

inwestycji pn. „ Przebudowa przepustu na kanale deszczowym w ul. 23-go Stycznia                           

w Grajewie”,  obliczone napełnienie mieści się w całości w korycie rowu. 

W związku z brakiem innych zgłoszeń do zabrania głosu, podsumował dyskusję i zarządził 

głosowanie.  

 Komisje po zapoznaniu się ze skargą  mieszkańców Grajewa zawartą                             

w pismach złożonych w dniach 21.02.2017 r. i 20.03.2017 r. oraz                                  

po zapoznaniu się z wyjaśnieniami Burmistrza Miasta Grajewo wydały opinię o 

uznaniu skargi za niezasadną.  

Opinia Komisji 

Skarga mieszkańców Grajewa zawarta w pismach, które zostały złożone w 

dniach 21.02.2017 r. i 20.03.2017 r., zawiera zarzut nie podejmowania realizacji 



następujących przedsięwzięć: 1) przebudowy rowu odprowadzającego wody 

opadowe na odcinku od wylotu W-2 do przepustu pod ul. 23-ego Stycznia wraz z 

przebudową przepustu (pismo złożone w dn. 21.02.2017 r.), 2) zamknięcia ulicy 

23-ego Stycznia dla ruchu pojazdów samochodowych, rozebrania przepustu pod 

ulicą, wykonanie kładki nad rowem dla ruchu pieszego, rowerów i wózków 

inwalidzkich (pismo złożone w dn. 20.03.2017 r.). Skarga mieszkańców jest 

niezasadna ponieważ:                                     1) w odniesieniu do pkt 1) - obecnie 

na podstawie art. 128 ustawy z dnia 18 lipca 2001 r. Prawo wodne (Dz. U. z 

2015 r. poz. 469 z późn. zm.) trwa postępowanie administracyjne prowadzone 

na wniosek Miasta przez Starostę Grajewskiego  w sprawie udzielenia 

zezwolenia na odprowadzanie wód opadowych i roztopowych do gruntu za 

pośrednictwem przedmiotowego rowu. Przy wydawaniu decyzji organ będzie 

analizował ewentualne uwagi wniesione przez strony postępowania (tj. m.in. 

skarżących). Decyzja ta wykreuje nową sytuację prawną oraz określi zakres 

obowiązków Miasta i niezbędnych zabezpieczeń, których wykonanie spowoduje 

ograniczenie lub eliminację zagrożeń. 2) w odniesieniu do pkt 2) - mieszkańcy 

uzasadniają realizację postulowanych przedsięwzięć potencjalnym zagrożeniem 

wystąpienia podtopień w przypadku nawalnych deszczy, podczas gdy wykonana 

w październiku 2013 roku dokumentacja techniczna zawiera wnioski z analizy 

hydrologiczno-hydraulicznej, z których wynika że „przepust … po wykonaniu 

konserwacji dolnego odcinka rowu oraz odmuleniu rurociągu spełnia warunki 

przepływu wody miarodajnej Q 1%”, a ”... przepływ miarodajny pochodzący od 

nawalnych opadów 15 minutowych odprowadzany będzie przepustem 

pracującym jako urządzenie z podtopionym wlotem i wylotem. Niezbędne do 

wytworzenia energii dla przepływu miarodajnego spiętrzenie przed przepustem 

wyniesie 0,95 m a napełnienie całkowite wyniesie 1,67 m., obliczone 

napełnienie mieści się w całości w korycie rowu.” –  wobec  takiego stwierdzenia 

należy zagrożenie uznać za znikome. Przeprowadzona analiza problemu 

przedstawionego przez skarżących wskazała, iż podjęcie rozstrzygnięć w 

sprawie realizacji postulowanych przedsięwzięć nie może nastąpić przed 

uzyskaniem prawomocnej decyzji o pozwoleniu wodnoprawnym na 

odprowadzanie wód opadowych i roztopowych poprzez wylot W2 oraz przed 

wykonaniem  niezbędnych analiz techniczno- ekonomicznych uzasadniających 



podjęcie realizacji kosztownych inwestycji.  

( głosowanie: 12 głosów-za, 0-przeciw, 6-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad5./- Informacja na temat stanu przygotowań do obchodów „Dni Grajewa 

2017”.  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/Informacja stanowi Zał.  Nr 7 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny RM 

- referują: pan Tomasz Dudziński dyrektor Grajewskiego Centrum Kultury w Grajewie 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że przedmiotem analizy jest 

Informacja na temat stanu przygotowań do obchodów „Dni Grajewa 2017”, po czym głos 

oddał sprawozdawcy tematu panu Tomaszowi Dudzińskiemu dyrektorowi Grajewskiego 

Centrum Kultury. 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Pokrótce przedstawił  informację na temat stanu przygotowań do „ Dni Grajewa 2017”. 

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji 

Zapytał o przewidywany koszt tej imprezy? 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Odpowiedział, że szacunkowy koszt to ok. 170 tys. zł. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji podziękował sprawozdawcy tematu, po 

czym zarządził głosowanie.  

Komisje w głosowaniu jawnym wydały pozytywną opinię w przedmiocie 

Informacji na temat stanu przygotowań do obchodów „Dni Grajewa 2017”.  

( głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad6. /-Ocena pracy jednostek oświatowych podległych Miastu Grajewo                         

za I semestr roku szkolnego 2016/2017 (administracyjna i merytoryczna) 



Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/Informacja ZSM Nr 1 stanowi Zał.  Nr 8 do prot./ 

/Informacja ZSM Nr 2 stanowi Zał.  Nr 9 do prot./ 

/Informacja ZSM Nr 3 stanowi Zał.  Nr 10 do prot./ 

/Informacja PM Nr 1 stanowi Zał.  Nr 11 do prot./ 

/Informacja  PM Nr 2 stanowi Zał.  Nr 12 do prot./ 

/Informacja PM Nr 4 stanowi Zał.  Nr 13 do prot./ 

/Informacja PM Nr 6 stanowi Zał.  Nr 14 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny RM 

- referują: główny specjalista ds oświaty Julita Wiluk oraz: dyrektorzy szkół: ZSM nr 1 pani 

Halina Maria Walęga, ZSM nr 2 pani Barbara Ciszewska, ZSM nr 3 pani Beata Szewczyk oraz 

dyrektorzy przedszkoli: PM nr 1 pani Grażyna Resztak , PM nr 2 pani Barbara Cybula, PM nr 

4 pani Regina Grabowska, PM nr 6 pani Urszula Kowalczuk. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że przedmiotem analizy                        

są Informacje dot. pracy jednostek oświatowych podległych Miastu Grajewo                             

za I semestr roku szkolnego 2016/2017 (administracyjna i merytoryczna). Następnie 

otworzył dyskusję. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

Podziękowała dyrektorom jednostek oświatowych za przygotowanie wyczerpujących 

informacji będących przedmiotem analizy, po czym zwróciła się z zapytaniem, czy 

dokonywana była ocena pracy nauczycieli za okres szkolny 2016/2017? 

Dyrektorki szkół odpowiedziały, że były dokonane takie oceny, po czym przybliżyły istotę   

poruszonego zagadnienia,  obudowując temat szerokim kontekstem merytorycznym. Będąc 

przy głosie poinformowały również o planowanych zmianach w  systemie oświaty                    

w tym zakresie od stycznia przyszłego roku.  

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji podziękował sprawozdawcom tematu, 

po czym zarządził głosowanie.  

Komisje w głosowaniu jawnym wydały pozytywną opinię w przedmiocie 

Informacji dotyczącej oceny pracy jednostek oświatowych podległych Miastu 

Grajewo za I semestr roku szkolnego 2016/2017 (administracyjna i 



merytoryczna).  

( głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 7./- Ocena efektów zajęć pozalekcyjnych dla dzieci i młodzieży w jednostkach 

oświatowych podległych Miastu Grajewo w I semestrze roku szkolnego 

2016/2017/ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

- wnioskodawca tematu:  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny RM 

- referują: główny specjalista ds oświaty Julita Wiluk oraz: dyrektorzy szkół: ZSM nr 1 pani 

Halina Maria Walęga, ZSM nr 2 pani Barbara Ciszewska, ZSM nr 3 pani Beata Szewczyk oraz 

dyrektorzy przedszkoli: PM nr 1 pani Grażyna Resztak , PM nr 2 pani Barbara Cybula, PM nr 

4 pani Regina Grabowska , PM nr 6 pani Urszula Kowalczuk. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że przedmiotem analizy są 

Informacje dotyczące efektów zajęć pozalekcyjnych dla dzieci i młodzieży w jednostkach 

oświatowych podległych Miastu Grajewo w I semestrze roku szkolnego 2016/2017. 

Następnie otworzył dyskusję. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

Również i tym razem podziękowała dyrektorom jednostek oświatowych za za przygotowanie 

wyczerpujących informacji będących przedmiotem analizy, po czym zapytała, czy jest 

zapotrzebowanie na zajęcia pozalekcyjne? 

Pani Barbara Ciszewska- Dyrektor ZSM nr 2  

Potwierdziła potrzebę zajęć pozalekcyjnych w zarządzanej przez  nią szkole. 

Pani Ewa Walęga- Dyrektor ZSM nr 1  

Odpowiedziała, że przy organizacji tych zajęć brane są pod uwagę potrzeby uczniów oraz 

szkoły.  

Komisje w głosowaniu jawnym wydały pozytywną pozytywną opinię                               

w przedmiocie Informacji dot. oceny efektów zajęć pozalekcyjnych dla dzieci                    

i młodzieży w jednostkach oświatowych podległych Miastu Grajewo                                 

w I semestrze roku szkolnego 2016/2017. Opinia komisji w przedmiocie sprawy 



pozytywna. 

( głosowanie:  18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 8./- Ocena stanu sanitarnego i estetycznego Miasta z uwzględnieniem 

terenów zielonych./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

 

/Informacja  stanowi Zał.  Nr 15 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:  Komisja Gospodarki …..RM  

- referują: pan Bogdan Wojsławowicz naczelnik WGK UM oraz pan Mirosław Mielczarek 

prezes Zarządu PUK Sp. z o.o. w Grajewie 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że przedmiotem analizy jest temat 

dot. stanu sanitarnego i estetycznego Miasta z uwzględnieniem terenów zielonych.  

Pan Tomasz Cebeliński- Członek Komisji 

Pochwalił firmę PUK za  szybką reakcję na wniosek który zgłosił na poprzednim posiedzeniu 

komisji dot. załatania wyrw w jezdniach. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem innych zgłoszeń podsumował temat i dyskusję, po czym zarządził 

głosowanie. 

 Komisje dokonały oceny stanu sanitarnego i estetycznego Miasta                                       

z uwzględnieniem terenów zielonych. Opinia komisji w przedmiocie sprawy 

pozytywna 

( głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 9. /-Analiza budżetu miasta za I kwartał 2017 r./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

 

/Informacja  stanowi Zał.  Nr 16 do prot./ 



- wnioskodawca tematu:  Komisja Budżetu …..RM  

- referują: pani Edwarda Wiśniewska skarbnik miasta 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że przedmiotem analizy jest temat 

dot. wykonania budżetu miasta za I kwartał 2017 roku. Następnie zwrócił się                                     

z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos, a w związku z brakiem zgłoszeń 

zarządził głosowanie.   

Komisje dokonały analizy budżetu miasta za I kwartał 2017 r. Opinia komisji                             

w przedmiocie sprawy pozytywna. 

( głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

10. /-Informacja na temat działalności Miejskiej Komisji ds. Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Grajewie - plany i zamierzenia do realizacji                                 

w 2017 r./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/Informacja  stanowi Zał.  Nr 17 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:  Komisja Oświaty…..RM 

- referują: pani Barbara Kochanowska pełnomocnik burmistrza ds rozwiązywania 

problemów alkoholowych. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że przedmiotem analizy jest temat 

dot. działalności Miejskiej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Grajewie - 

plany i zamierzenia do realizacji w 2017 r. Następnie głos oddał sprawozdawcy tematu pani 

Barbarze Kochanowskiej pełnomocnik burmistrza ds rozwiązywania problemów 

alkoholowych. 

Pani Barbara Kochanowska – Pełnomocnik Burmistrza ds RPA 

Pokrótce omówiła najważniejsze kwestie dotyczącego omawianego tematu. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji 

Zasugerowała rozważenie zmiany formuły kolonii letnich. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz   



Odpowiedział, że w tym roku nie ma już takiej możliwości, ponieważ odbył się już konkurs.  

Dodał jednak, że będzie to możliwe w przyszłym roku przy zachowaniu wymaganych 

procedur i zwrócił się do pani pełnomocnik o zbadanie możliwości zorganizowania półkolonii  

w ramach konkursu na terenie miasta, by tą formą wypoczynku objąć jak największą ilość 

dzieci.  

Pan Ryszard Chiliński - Członek Komisji 

Zwrócił się z zapytaniem o: 

- formy pomocy rodzinom z problemami alkoholowymi, 

- ilość cofniętych zezwoleń na alkohol. 

Pani Barbara Kochanowska – Pełnomocnik Burmistrza ds RPA 

Odpowiedziała, że: 

- realizowane są zadania wynikające z zapisów ustaw: o wychowaniu w trzeźwości                              

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi i o przeciwdziałaniu narkomanii, realizacja zadań własnych 

gminy z zakresu przeciwdziałania uzależnieniom  oraz zgodnie  z Miejskim Programem 

Profilaktyki i Rozwiązywania Programów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 

Odpowiedziała, że priorytetem jest zapewnienie rodzinom dotkniętym alkoholizmem 

stosownej opieki. Zapewniła, że Komisja jest w ciągłym kontakcie                              z 

instytucjami współpracującym w tym zakresie, 

- żadne zezwolenie na alkohol nie zostało cofnięte. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem innych zgłoszeń podsumował temat i dyskusję, po czym zarządził 

głosowanie. 

Komisje zapoznały się z Informacją na temat działalności Miejskiej Komisji ds. 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Grajewie - plany i zamierzenia do 

realizacji w 2017 r. Opinia komisji w przedmiocie sprawy pozytywna. 

( głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 11./- Realizacja  programów zdrowotnych w mieście Grajewo/ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

 

/Informacja  stanowi Zał.  Nr 18 do prot./ 



- wnioskodawca tematu:  Komisja Oświaty…..RM 

- referują: pan Ryszard Wolwark sekretarz miasta 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że przedmiotem analizy jest temat 

dot. realizacji  programów zdrowotnych w mieście Grajewo. Następnie zwrócił się                          

z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos, a w związku z brakiem zgłoszeń 

zarządził głosowanie.   

Komisje w głosowaniu jawnym wydały pozytywną opinię w przedmiocie 

Informacji dot.  Realizacji  programów zdrowotnych w mieście Grajewo 

( głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad12. /-Propozycje zmian w systemie gospodarki odpadami komunalnymi na 

podstawie projektów uchwał przedstawionych na poprzednim posiedzeniu./ 

- wnioskodawca tematu:  pan Dariusz Latarowski Burmistrz  

- referują:  pan Bogdan Wojsławowicz naczelnik WGK UM 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym oznajmił, że przedmiotem analizy jest temat 

dot. zmian w systemie gospodarki odpadami komunalnymi na podstawie projektów uchwał 

przedstawionych na poprzednim posiedzeniu tj. w dniu 25.04.2017 roku, w sprawach: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

miasta Grajewo; 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów; 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

Następnie głos oddał sprawozdawcy tematu pani Bogdanowi Wojsławowiczowi  

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK  

Tytułem przypomnienia przybliżył istotę ww. projektów uchwał. Zapoznał również                                     

z pozytywną opinią Państwowego Powiatowego Inspektoratu Sanitarnego w Grajewie 

wyrażoną do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania 



czystości i porządku na terenie miasta Grajewo. 

/ Opinia Sanepidu stanowi Zał. Nr Nr 19 do prot./ 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem innych zgłoszeń podsumował temat i dyskusję, po czym zarządził 

głosowanie. 

Komisje wydały pozytywną opinię w przedmiocie  propozycji zmian w systemie 

gospodarki odpadami komunalnymi na podstawie projektów uchwał 

przedstawionych na poprzednim posiedzeniu 

( głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 2-wstrz.) 

Ad13. /-Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach/ 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu                                

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającym umowy zawarte na czas 

oznaczony do 3 lat;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 20 do prot./ 

- projektodawca uchwały: burmistrz Grajewa pan Dariusz Latarowski 

- referują: naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania UM pani Elżbieta Kozłowska 

Pan  Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad 

Otworzył procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu                                          

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony 

do 3 lat.   Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos, 

a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do                          

3 lat- bez poprawek 

/ głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/ 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad  

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 



Ad 13b /-wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości stanowiących 

własność miasta Grajewo na nieruchomość stanowiącą własność Powiatu                    

Grajewskiego/ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 21 do prot./ 

- projektodawca uchwały: burmistrz Grajewa pan Dariusz Latarowski 

- referują: naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania UM pani Elżbieta Kozłowska 

Pan  Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad 

Otworzył procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie  

wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości stanowiących własność miasta 

Grajewo na nieruchomość stanowiącą własność Powiatu Grajewskiego. Następnie zwrócił 

się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos, a w związku z brakiem 

zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody 

na dokonanie zamiany nieruchomości stanowiących własność miasta Grajewo 

na nieruchomość stanowiącą własność Powiatu Grajewskiego- bez poprawek 

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz/ 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad  

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

Ad13c/- zmiany nazw ulic/ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 22 do prot./ 

- projektodawca uchwały: burmistrz  Grajewa pan Dariusz Latarowski 

- referują: naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania UM pani Elżbieta Kozłowska 

Pan  Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad 

Otworzył procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany 

nazw ulic. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos? 

Pan Daniel Purwin- Członek Komisji 

Odczytał pismo pana Pawła Myszkowskiego radnego Białegostoku w sprawie zmiany 

dotychczasowej nazwy ulicy Hani Sawickiej na Inki. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 



Odpowiedział, że zgodnie z opinią wyrażoną w trakcie przeprowadzonych konsultacji 

społecznych mieszkańcy ul. H. Sawickiej zaproponowali zmianę nazwy tej ulicy na Pogodną. 

Pan  Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany nazw ulic - 

bez poprawek.  

( głosowanie: 17 głosów-za, 0 -przeciw, 1-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad  

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

Ad 13d /- nadania nazwy ulicy/ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 23 do prot./ 

- projektodawca uchwały: burmistrz  Grajewa pan Dariusz Latarowski 

- referują: naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania UM pani Elżbieta Kozłowska 

Pan  Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad 

Otworzył procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy. Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać 

głos, a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  nadania nazwy 

ulicy- bez poprawek. 

( głosowanie: 18 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad  

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

Ad 13e/-zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 

– 2027/ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 24 do prot./ 

- projektodawca uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski 



Pan  Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad 

Otworzył procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian      

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027, po czym głos 

oddał burmistrzowi. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały w sposób szczegółowy 

przedstawiając zakres oraz uzasadnienie do proponowanych zmian w WPF, głównie                      

w odniesieniu do zwiększenia  środków na zadania inwestycyjne. Przybliżył na czym polega 

istota tych zmian finansowych.  

Będąc przy głosie nawiązał również do pisma Społem PSS w Grajewie będącego                                               

w dyspozycji radnych a dotyczącego uwzględnienia w planach budżetowych na 2018 rok 

realizacji kanalizacji deszczowej w ul. Popiełuszki w oparciu o istniejący z GDDKiA 

postanowieniem z dnia 28.01.2011 rok projekt infrastruktury technicznej. Temat obudował 

szerokim kontekstem merytorycznym. 

/ Pismo PSS Społem stanowi Zał. Nr 25 do prot./ 

Pan Tomasz Cebeliński- Członek Komisji 

Wyraził nadzieję, że realizacja zadań na ul. Popiełuszki swoimi elementami będzie 

nawiązywała do zakładanych standardów rewitalizacji miasta. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

W odpowiedzi przypomniał główne założenia Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu obejmującego ul. Kilińskiego i Popiełuszki, po czym temat obudował 

szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan  Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  zmian   

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2027                         

- bez poprawek. 

 głosowanie: 15 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad  

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

Ad 13f/-zmian w budżecie miasta Grajewo na rok 2017/ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 



posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 26 do prot./ 

- projektodawca uchwały: burmistrz  Grajewa pan Dariusz Latarowski 

- referują: burmistrz Grajewa pan Dariusz Latarowski 

Pan  Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad 

Otworzył procedowanie w przedmiocie zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian 

zmian w budżecie miasta Grajewo na rok 2017,  po czym głos oddał burmistrzowi. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektu uchwały. 

Pan  Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania ww. projektu uchwały.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  zmian                              

w budżecie miasta Grajewo na rok 2017-bez poprawek. 

 głosowanie: 15 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad  

Przeszedł do realizacji kolejnego tematu z porządku obrad. 

Ad 14/- Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji 

Rady Miasta./  

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedurze przyjęcia poddał protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych Komisji, 

który  wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu  

zarządził głosowanie  w sprawie jego przyjęcia.   

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 27/17 z dnia  25 kwietnia 

2017 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez uwag, co do 

treści 

( głosowanie: 16 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.) 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 15/- Wolne wnioski i informacje./ 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrocie się z zapytaniem, czy ktoś chciałby 



zabrać głos? 

Pan Dariusz Latarowski - Burmistrz 

Przekazał informacje dotyczące poniższych spraw: 

-  stan realizacji zadań inwestycyjnych na terenie miasta, w tym z zakresu drogownictwa , 

- w związku z wejściem w życie ustawy z dnia 9 czerwca 2016 roku o zasadach 

kształtowania wynagrodzeń osób kierujących niektórymi spółkami konieczne będzie 

podjęcie przez Zgromadzenie Wspólników działań zmierzających do wdrożenia zasad                         

w zakresie wynagrodzeń członków zarządów i rad nadzorczych. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Zwrócił się z prośbą o podjęcie rozmów z Wykonawcą zadania  polegającego na 

modernizacji ul. W. Polskiego o ułożenie chodników na wysokości Klubu Hades do Dni 

Grajewa. 

Pan Jerzy Fidura- Członek Komisji 

ul. Woj. Polskiego – należy poprawić ustawienie słupów elektrycznych. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Powiedział, że uruchomienie automatycznej budki przy przejeździe kolejowym na wysokości  

cmentarza zakorkowało miasto. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Ad vocem odpowiedział, że takie są standardy bezpieczeństwa, po czym temat obudował 

szerokim kontekstem merytorycznym.  

Pokrótce omówił również tematy dot.: 

-  funkcjonowania Podstrefy Grajewo - Suwalska Specjalna Strefa Ekonomiczna 

-  perspektywach programowych ze środków zewnętrznych 

Będąc przy głosie zaprosił wszystkich zebranych na majowe i czerwcowe imprezy 

organizowane na terenie miasta. 

Pan Andrzej Niewiarowski  - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu z porządku obrad. 

Ad 16/- Zamknięcie Obrad 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem posiedzenia, zamknął 

posiedzenie, dziękując wszystkim za udział 

https://www.google.pl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&ved=0ahUKEwiS8KLkhszUAhUSbFAKHbX2CDIQFggvMAA&url=http%3A%2F%2Fwww.ssse.com.pl%2Fzainwestuj%2Foferta-inwestycyjna%2Fpodstrefa-grajewo.html&usg=AFQjCNG4F2zkZ_YwhMowhbmX0TRcs_TG-g&cad=rja


Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

 

Protokółowała: B.Poniatowska  

(naczelnik BRM) 

                                                              Przewodniczący Obrad 

                                                                / Przewodniczący Komisji Gospodarki... ....RM                              

                                                                   Andrzej Niewiarowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

 

 



 

 


